
Protokół Nr 62 /2004
z posiedzenia wyjazdowego Komisji Rolnictwa , Budownictwa , 

i Rozwoju Gospodarczego
w dniu 4 sierpnia 2004

W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ trzech członków Komisji (nieobecni Z. Wandachowicz i Z. Botwinionek)

Porządek posiedzenia:

1. Wyjazd do miejscowości Dobra celem zapoznania się z zakupionymi działkami wokół
jeziora Dobra i ich zagospodarowanie.

Komisja zaprosiła:  
1. Prezes Stowarzyszenia  ,,Dobra Truskawka’’
2. Sołtys Gogolewa – Irena Tkaczyszyn
3. Sołtys Dobrej – Mariola Spica
4. Członek Rady Sołeckiej Dobra

Celem wyjazdu Komisji  było zapoznanie się z zakupionymi przez Urząd Gminy terenami
wokół jeziora Dobra (60 ha ) i ich przeznaczeniem pod uprawę truskawki.
Komisja stwierdziła , że zakupione tereny są atrakcyjne pod względem zagospodarowania ich 
w sposób właściwy tzn:

1. Plantację ,,dobrej truskawki’’ można powiększyć o co najmniej 20 ha. Chętnych 
jednak  do  uprawy  truskawek  jest  mało.  Istniejące  plantacje  wymagają  lepszej  uprawy
(odchwaszczenia). Dobrze uprawianych działek jest mało (2) natomiast pozostałe działki są
trochę zaniedbane. Nie mniej można powiększyć uprawę i tym samym zagospodarować 
tereny. W rozmowie z panią Prezes Stowarzyszenia Komisja stwierdziła , że zainteresowanie
wśród ludzi bezrobotnych zamieszkujących wokół jeziora Dobra jest bardzo małe.
Myślimy, że   Stowarzyszenie powinno bardziej  rozpropagować uprawę truskawki poprzez
pomoc w uprawie gruntów pod nowe nasadzenia , a także pozyskanie środków w celu 
wykonania oprysków.

Na tereny wokół jeziora Dobra należało by wykonać plan zagospodarowania przestrzennego
aby móc wydzielić działki rekreacyjne do sprzedaży i tym samym uzyskać wpływ do budżetu
gminy.

Następnie Komisja spotkała się z panią sołtys z miejscowości Dobra oraz członkiem Rady
Sołeckiej Dobra. Rozmowa dotyczyła spornej działki, na której w pierwotnej wersji miało być
pole namiotowe ( działka 176). 
Pani sołtys i Rada Sołecka mają pomysł na zagospodarowanie tej działki. Chcą zrobić tam
miejsce do grillowania i plac zabaw. Działke trzeba było by oczyścić, zrekultywować
 i  ogrodzić.  Z  tego  też  powodu  potrzebna  jest  pomoc  ZGK  przy  niektórych  pracach
związanych z zagospodarowaniem tej działki. Było by to z korzyścią dla mieszkańców Dobra
jak i dla turystów.
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Komisja  zapoznała  się  też  z  terenem ,  na  którym po wynikłym sprzeciwie  mieszkańców
miałoby być umieszczone pole namiotowe . Aby tę działkę (185 i 162/6) przygotować
pod pole namiotowe i boisko sportowe należałoby ponieść znaczne nakłady finansowe na:

1. doprowadzenie wody 
2. kanalizację
3. oświetlenie
4. ogrodzenie i rekultywacja terenu
5. naprawę drogi dojazdowej, która jest w fatalnym stanie i należy 

do Lasów Państwowych
Tam  położone  pole  namiotowe  nie  kolidowało  by  ze  wsią  i  nie  zakłócało  by  spokoju
mieszkańcom Dobrej. Komisja stwierdza, że wykonanie tego zadania jest możliwe przy 
zaangażowaniu  dwóch stron  tj.  Urzędu Gminy a  tym samym  ZGK oraz  władz  Sołectwa
Dobrej wraz z mieszkańcami. 
Następnie  pani  sołtys oprowadziła  po zaniedbanych posesjach,  które  stwarzają  zagrożenie
pożarowe oraz osuwaniem się ścian budynków. Dotyczy to posesji nr 20 i 22. właściciele tych
posesji całkowicie zaniedbali swoje obowiązki. Budynki grożą zawaleniem , są tam odkryte
szamba ,gdzie może dojść do wypadku. Komisja stwierdziła, że te  posesje są opuszczone
 i żaden z właścicieli nie interesuje się nimi. Sprawę tę należy skierować do odpowiednich
służb Starostwa Powiatowego.
Pani sołtys poruszyła też sprawę 2 niby hydrantów  ( są to wypuszczone ponad powierzchnie
ziemi  rury przez  które ZGK miało  2 razy w miesiącu  spuszczać wodę,  aby poprawić jej
wartość do spożycia). Tak się nie działo,  bo od chwili założenia 4 razy dokonał spuszczania
wody , a obecnie tego zaniechał.
Kolejna  sprawą  poruszoną  przez  władzę  sołectwa  to  ogrodzenie  działki  ,  na  której  stoi
hydrofornia. W tym czasie Komisja nie wie czy działka jest własnością Urzędu Gminy czy też
należy do posesji 24 a. Sprawę tę Komisja wyjaśni na następnym posiedzeniu.
Pani sołtys poinformowała Komisję, że w Dobrej ma powstać ,, stodoła sztuki ’’, na którą to
został napisany  program  i przyszły pieniądze. Nie wiadomo było jednak , w którym miejscu
miałaby być ona zlokalizowana , a co najważniejsze to władze sołectwa nic nie wiedziały ,
że taki program został napisany i nikt z nimi tego nie konsultował. Dowiedzieli się już gdy 
przyszło dofinansowanie na napisany program. Komisja stwierdziła , że brak jest spójności
w podejmowanych działaniach wśród mieszkańców sołectwa.

Aby wyjaśnić wszelkie wątpliwości Komisja zwoła posiedzenie na dzień 16.08 2004 r. 
na godzinę  10.
W posiedzeniu wezmą udział:

1. Sołtys Dobrej – Spierewka- Spica Mariola
2. Rada Sołecka Dobrej
3. Koordynator programów – pracownik UG
4. Zastępca Wójta – Bejnarowicz Tadeusz
5. Dańczak Eugeniusz – pracownik UG
6. Dyrektor ZGK

                                                                                                            Przewodnicząca
                                                                                               Komisji Rolnictwa, Budownictwa
                                                                                                     i Rozwoju Gospodarczego

                                                                                                      /-/ Urszula Rączka 
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